
 

 בס"ד

 סיפר הגאון רב משה שטרנבוך שליט"א:

הרב שמואל הלוי פרדס זצ"ל סיפר לי, שפעם אחת הוא נסע לגאון הקדוש 

'החפץ חיים' זצ"ל, ונכנס להתפלל עמו תפילת ערבית, לאחר התפילה ניגש הרב 

 פרדס לחפץ חיים וברכו לשלום. 

 שאל אותו החפץ חיים: מנין אתם??

 מ'אמריקה'!ענה לו הרב פרדס, 

 החפץ חיים חשב קמעא ושאל, יאמר לי מר. האם ב'אמריקה' מחכים למשיח??

 הרב פרדס חשב קמעא וענה לכהן: כן, באמריקה גם מחכים למשיח צדקנו!

החפץ חיים נרעד, ומיד הרים ראשו לשמים וזעק בהתרגשות ובבכי, טאטע!! 

 האם אתה רואה מה שקורה כאן???

 שיח!!! יהודים באמריקה מצפים לגאולה!!יהודים באמריקה מחכים למ

פה בליטא עוד היה אפשר לומר שהיהודים מצפים למשיח בגלל שהם דחוקים 

בעוני ובצער, והם מיוסרים בכל מיני יסורים קשים, ומחכים הם למשיח על 

 מנת שיגאל אותם מצרתם..

אבל טאטע, באמריקה, הרי יש ליהודים שפע! באמריקה היהודים חיים בנחת, 

ובכל אופן הם מחכים למשיח!! בכל אופן הם מחכים לגאולה השלימה! בכל 

 אופן הם מחכים לאבא שלהם שיבוא ויבנה אתם את בית הבחירה.

האם אבאלה לא הגיע הזמן לגאול אותם, זעק הכהן הגדול בבכי!!! האם טאטע 

 לא תחוס על שארית עמך שמצפים כבר לראותך???

 סיים רב משה את הסיפור ואמר:

יהודים יקרים! החפץ חיים לימד אותנו, שכשיהודי 'מצפה למשיח', זה לבד 

סיבה שיבוא משיח!! יהודי שמצפה, ומבקש שיבוא משיח, זו כבר סיבה 

 הבה ונזעק למרום! טאטע! אבא!שיכולה לגרום להביא את משיח צדקנו...

אנחנו רוצים משיח!עברנו די! אנא, מלוך על כל העולם בכבודך! בבקשה 

 ....אבא


